
 
 

 PROTOKÓŁ NR XXXVIII/2014 
 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 29 stycznia 2014 roku 
 
 
 
 
XXXVIII sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 29 stycznia 2014 roku    
o godzinie 14.00 w sali Klubu Seniora w Kobylinie. 
W sesji uczestniczyło 13 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 
protokółu) zaproszeni goście (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokółu) oraz Burmistrz Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – Mirosław Sikora, 
Skarbnik Gminy - Jolanta Nowak i Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – Krzysztof 
Jelinowski. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Tadeusz Dżygała. 
 
 
 
 
Ad 1  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Tadeusz Dżygała, 
który powitał wszystkich zebranych. Stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie           
w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego       
15 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Rada Miejska jednogłośnie (13 za) przyjęła porządek obrad. 
 
 
 
Porządek obrad : 
1. Otwarcie sesji.  
2.  Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
3. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej.  
5. Informacja o gospodarowaniu mieniem gminnym za 2013 rok oraz plany w tym zakresie 

na rok 2014. 
6. Informacja dotycząca stosowania zamówień publicznych w 2013 roku. 
7. Podjęcie uchwał:  

a) w sprawie: podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 
nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na 
zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim programem wspierania 
finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie 
dożywiania” na lata 2014-2020, 

b) w sprawie: określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 
posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla 
osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie 
dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020,  

c) w sprawie: ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 
dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020,  
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d) w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości gruntowych 

w trybie bezprzetargowym na okres do 3 lat na rzecz tych samych dzierżawców, 
których przedmiotem jest ta sama nieruchomość, 

e) w sprawie: przyjęcia wykonania zadań zarządcy dróg publicznych powiatowych   
w Gminie Kobylin, 

f) w sprawie: zmiany  Uchwały  Nr V/20/11  Rady  Miejskiej  w Kobylinie  z dnia  
31 marca   2011 r.  w  sprawie  ustalenia   wysokości  diet   oraz   należności           
z  tytułu   zwrotu   kosztów podróży radnych Rady Miejskiej w Kobylinie, 

g) w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2014. 
8. Sprawozdania z działalności komisji stałych za 2013 rok.  
9. Wolne głosy i wnioski. 
10.  Zakończenie. 
 
 
 
Ad 2 
T. DŻYGAŁA poinformował, że zapoznał się z protokółem z poprzedniej sesji i nie wnosi do 
jego treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokółu. Ponieważ 
uwag nikt nie zgłosił, zaproponował przyjęcie protokółu bez jego odczytania. 
Rada Miejska jednogłośnie (13 za) przyjęła protokół z ostatniej sesji.  
 
 
Ad 3 
W punkcie tym nikt głosu nie zabrał. 
 
 
Ad 4 
T. DŻYGAŁA zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza o działalności 
międzysesyjnej, stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. Zapytał, czy są pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił.  
 
 
 
Ad 5 
T. DZYGAŁA zwrócił uwagę, że informację o gospodarowaniu mieniem gminnym za 2013 
rok oraz planach w tym zakresie na rok 2014, stanowiącą załącznik nr 4 do niniejszego 
protokółu, na wspólnym posiedzeniu komisji stałych przedstawił inspektor Jacek 
Paluszkiewicz. Zapytał, czy są pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
Rada Miejska jednogłośnie (13 za) przyjęła informację. 
 
 
Ad 6 
T. DŻYGAŁA stwierdził, że informacja dotycząca stosowania zamówień publicznych w 2013 
roku, stanowiąca załącznik nr 5 do niniejszego protokółu, została przedstawiona na wspólnym 
posiedzeniu komisji przez podinspektora Piotra Małeckiego. Zapytał, czy są pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
Rada Miejska jednogłośnie (13 za) przyjęła informację. 
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Ad 7  
a) 
T. DŻYGAŁA powiedział, że projekt uchwały w sprawie: podwyższenia kryterium 
dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w 
formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 
wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc 
państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020, był przedstawiony na wspólnym 
posiedzeniu komisji stałych przez Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej Izabelę Domaszewską. Zapytał, czy są pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 
 

UCHWAŁA NR XXXVIII/214/14 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 29 stycznia 2014 roku 

w sprawie: podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 
nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup 
posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego 
gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020,  
 
została podjęta jednogłośnie (13 za) i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 
 
b) 
T. DŻYGAŁA podkreślił, że projekt uchwały w sprawie: określenia zasad zwrotu wydatków 
w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w 
zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020, był 
przedstawiony na wspólnym posiedzeniu komisji stałych przez Kierownik Miejsko-
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Izabelę Domaszewską. Zapytał, czy są pytania. 
Ponieważ nikt pytań nie zgłosił odczytał projekt uchwały. 
 

UCHWAŁA NR XXXVIII/215/14 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 29 stycznia 2014 roku 

w sprawie: określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku 
albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc 
państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020, 

 
została podjęta jednogłośnie (13 za) i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 
 
c) 
T. DŻYGAŁA zauważył, że projekt uchwały w sprawie: ustanowienia wieloletniego 
programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 
2014-2020, był przedstawiony na wspólnym posiedzeniu komisji stałych przez Kierownik 
Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Izabelę Domaszewską. Zapytał, czy są 
pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 
 

UCHWAŁA NR XXXVIII/216/14 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
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z dnia 29 stycznia 2014 roku 
w sprawie: ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania 

„Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020, 
 
została podjęta jednogłośnie (13 za) i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
  
d) 
T. DŻYGAŁA zwrócił uwagę, że projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie    
w dzierżawę nieruchomości gruntowych w trybie bezprzetargowym na okres do 3 lat na rzecz 
tych samych dzierżawców, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość, był 
przedstawiony na wspólnym posiedzeniu komisji stałych przez inspektora Jacka 
Paluszkiewicza. Zapytał, czy są pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 
 

UCHWAŁA NR XXXVIII/217/14 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 29 stycznia 2014 roku 

w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości gruntowych  
w trybie bezprzetargowym na okres do 3 lat na rzecz tych samych dzierżawców, których 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość, 
 
została podjęta jednogłośnie (13 za) i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
 
e) 
T. DŻYGAŁA stwierdził, że projekt uchwały w sprawie: przyjęcia wykonania zadań zarządcy 
dróg publicznych powiatowych w Gminie Kobylin, był omawiany na wspólnym posiedzeniu 
komisji stałych. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił, odczytał projekt 
uchwały. 

  UCHWAŁA NR XXXVIII/218/14 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 29 stycznia 2014 roku 

w sprawie: przyjęcia wykonania zadań zarządcy dróg publicznych powiatowych  
w Gminie Kobylin, 

 
została podjęta jednogłośnie (13 za) i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
 
f) 
T. DŻYGAŁA podkreślił, że projekt uchwały w sprawie: zmiany  Uchwały  Nr V/20/11  
Rady  Miejskiej  w Kobylinie  z dnia  31 marca   2011 r.  w  sprawie  ustalenia   wysokości  
diet   oraz   należności  z  tytułu   zwrotu   kosztów podróży radnych Rady Miejskiej               
w Kobylinie, był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych. Zapytał, czy są 
pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 

 
UCHWAŁA NR XXXVIII/219/14 

Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 29 stycznia 2014 roku 

w sprawie: zmiany  Uchwały  Nr V/20/11  Rady  Miejskiej  w Kobylinie  z dnia   
31 marca   2011 r.  w  sprawie  ustalenia   wysokości  diet   oraz   należności  z  tytułu   

zwrotu   kosztów podróży radnych Rady Miejskiej w Kobylinie, 
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została podjęta jednogłośnie (13 za) i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu 
 
g) 
T. DŻYGAŁA powiedział, że projekt uchwały w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na 
rok 2014, był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych. Zapytał, czy są pytania. 
Ponieważ nikt pytań nie zgłosił odczytał projekt uchwały. 

 
UCHWAŁA NR XXXVIII/220/14 

Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 29 stycznia 2014 roku 

w sprawie: zmiany  budżetu gminy Kobylin na rok 2014, 
 
została podjęta jednogłośnie (13 za) i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad 8 
T. DŻYGAŁA poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie sprawozdań        
z działalności komisji za 2013 rok.  
E. JAŃCZAK przedstawił z Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu, Gospodarki             
i Rolnictwa za 2013 rok, stanowiące załącznik nr 13 do niniejszego protokółu. 
D. JAŹWIEC przedstawił Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2013 rok, 
stanowiące załącznik nr 14 do niniejszego protokółu. 
M. FLAK przedstawił Sprawozdanie z działalności Komisji Spraw Społecznych za 2013 rok, 
stanowiące załącznik nr 15 do niniejszego protokółu. 
T. DŻYGAŁA zapytał, czy są pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
Rada Miejska jednogłośnie (13 za) przyjęła sprawozdania z działalności komisji stałych. 

 
 
Ad 9 
M. FLAK podziękował Burmistrzowi i radnym za przyznanie środków na zakup urządzeń do 
siłowni w sali sportowej „Pilawa”. 
B. DRYGAS zauważył, że od Staregogrodu do Romanowa jest odcinek drogi należący do 
Gminy Krotoszyn i odcinek należący do Gminy Kobylin. Gmina Krotoszyn posypała 
oblodzony odcinek drogi, nasz odcinek pozostał śliski. Zapytał, czy nie można porozumieć 
się z Krotoszynem, by posypywali całą drogę.  
J. RATAJCZAK zapytał dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg, czy czynione są starania by 
usunąć stare drzewa rosnące przy drodze w kierunku Czeluścina oraz przy tzw. topolówce. 
Przypomniał, że przy „topolówce” usuwano drzewa 6-7 lat temu i mówiono wtedy, że kolejne 
drzewa będą usuwane w następnym terminie. Drzewa są już stare  i stanowią duże zagrożenie. 
Podobnie przy drodze do Czeluścina nad którą zwisa dużo suchych gałęzi. 
K. JELINOWSKI poinformował, że PZD dokonuje lustracji dróg powiatowych w zakresie 
usuwania drzew. O pozwolenia na wycięcie drzew będzie występował do Burmistrza 
Kobylina. Dwa dni temu sprawdzał drogę między Kuklinowem a Rojewem. Także                
w Smolicach będzie lustracja i w sprawie drzew nadających się do usnięcia napisze wnioski 
do Burmistrza o pozwolenie na ich wycięcie. W lutym zaproponuje zmianę organizacji ruchu 
na skrzyżowaniu przy Białej Róży. Poprosił, by zwrócić uwagę od kiedy zmiany będą 
wprowadzone. Tablica informacyjna pozostanie przez tydzień, by dać mieszkańcom czas na 
przyzwyczajenie się do zmian.  
T. DŻYGAŁA zauważył, że na drodze od Białej Róży do Górki w drodze są duże wyrwy, 
które utrudniają mijanie. Droga z Górki do Zalesia Małego jest po bokach zarośnięta 
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krzewami, przejazd jest bardzo wąski, teraz dodatkowo jest ślisko. Może byłoby zasadne by   
z jednej strony wyciąć zakola, by można było się minąć. Przypomniał, że drogą tą jeździ 
wiele tirów. Można się zastanowić nad tą propozycją, nie trzeba wycinać drzew. 
K. JELINOWSKI zwrócił uwagę, że w lutym planuje wyciąć krzewy między Czeluścinem      
a Srokami oraz między Górką i Zalesiem Małym. Rozważy też propozycję wycięcia zatoczek 
przy drodze do Zalesia. Jeśli chodzi o remont dziur, to ta droga była wyremontowana. 
Podpisał nową umowę na dostarczenie masy na zimno i jak tylko pogoda pozwoli pozostałe 
dziury zostaną wypełnione. 
E. JAŃCZAK stwierdził, że na trasie Kuklinów – Kromolice w lesie dębowym z lewej strony 
krzaki zarastają jezdnię. Natomiast z prawej strony z drzew konary spadają na drogę, zasadne 
byłoby ich wycięcie. Od krzyżówki w Kuklinowie do Kromolic droga jest bardzo śliska, nie 
można ujechać. Krzewy były wycinane 3 lata temu, teraz znowu wrastają w pas jezdni i nie 
można się minąć.  
M. GRZEŚKOWIAK podkreślił, że drogi powiatowe od Górki do granicy powiatu w stronę 
Pępowa oraz Sroki – Czeluścin, nie są posypane do końca. 
Z. MIEDZIŃSKI powiedział, że w Zalesiu Wielkim także nie wszystkie drogi są posypane do 
końca, niektóre odcinki są opuszczane.                   
D. JAŹWIEC poprosiła o zainstalowanie lustra na ul. Baszkowskiej przy wyjeździe                
z ul. Kościelnej. 
A.PACHOLSKI zapytał, czy służbowy numer telefonu pod który zgłasza się temat 
odśnieżania dróg gminnych pozostał bez zmian – 508 106 927. 
SEKRETARZ potwierdzi numer. 
A.PACHOLSKI zapytał o powód zmiany ruchu drogowego na skrzyżowania Białej Róży. 
K. JELINOWSKI odpowiedział, że zmiana wynika ze zwiększenia natężenia ruchu. Na 
drodze od strony Pogorzeli zostanie ustawiony znak STOP.  Dodatkowo na skrzyżowaniu 
zamontujemy lustro, by poprawić widoczność. Ruch jest znacznie większy w stronę Pępowa.  
Jeśli chodzi o wycinkę krzewów, to są duże potrzeby a krzewy odrastają. Zapisał zgłaszane 
dziś tematy i będzie je miał na uwadze.  
Przy posypywaniu dróg PZD stara się osiągnąć jak największe efekty. Czasem sprzęt dwa 
razy musi przejechać ze względu na ograniczoną ładowność.  
W sprawie lustra na ul. Baszkowskiej, to w przyszłym tygodniu w Kobylinie będzie Komisja 
ds. zarządzania ruchem drogowym, wtedy rozważą ten temat. 
SEKRETARZ nawiązując do odcinka drogi gminnej między Starymgrodem a Romanowem, 
powiedział iż przy każdej lustracji dróg gminnych ten odcinek też jest kontrolowany. Jeśli 
zaistnieje potrzeba odśnieżania czy posypania, prosi dzwonić pod numer alarmowy do Urzędu 
Miejskiego.  
       
 
Ad 10 
Po wyczerpaniu porządku obrad  sesję Rady Miejskiej w Kobylinie zakończono o godzinie 
15.00. 
 
 
 
 
Protokółowała :                                                                            Przewo dniczył :                                                           
 
Magdalena Nowakowska                                                            Przewodnicz ący 
           inspektor                                                                             Rady Miejskiej 
                                             
                                                                                                     Tadeusz D żygała 

 


